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 اصلاح و بازسازی ۵۳ کیلومتر خط انتقال 
و شبکه توزیع در سوادکوه شمالی

مدیر امور آبفا شهرستان سوادکوه شمالی 
گفت: در راســتای اجرای پروژه های جهاد 
آبرســانی و به منظور ارائه خدمات بهینه و 
جلوگیــری از افت و کاهش فشــار آب در 
این شهرستان عملیات اصلاح و بازسازی 
۴۸ کیلومتر شبکه توزیع و ۴.۵ کیلومتر خط 

انتقال در دست اجراست.
مهندس هادی فغانی با اشاره به اجرای پروژه های جهاد 

آبرســانی در این شهرستان اظهار داشت: ۸ باب مخزن ذخیره به حجم ۱۴۵۰ متر مکعب در 
روستاهای شارقلت،ایوک،کلیج خیل،گالیکلا،خرکاک،رئیس کلا،امام کلا و گالش کلا در دست 

ساخت است.
وی از بهسازی دو دهنه چشمه ، نصب دو دستگاه پکیج تصفیه آب و نیز یک دستگاه دیزل 

ژنراتور در این شهرستان نیز خبر داد.

رشد ۴۰درصدی بازرسی های تعزیرات حکومتی یزد
یزد- صادقی مقدم: سرپرست اداره کل تعزیرات حکومتی استان یزد از رشد 
۴۰درصدی گزارش بازرسی های دریافتی از سامانه سیمبا نسبت به مدت 

مشابه سال قبل خبر داد.
 سیدمحمد مهدی مهاجریان مقدم  اظهار داشت: از ابتدای سالجاری تا کنون گزارش تخلفات 
اعلامی در سامانه یکپارچه مدیریت بازرسی  نسبت به سال قبل ۴۰درصد رشد داشته که جهت 

رسیدگی به شعبه بدوی تعزیرات حکومتی ارسال گردیده است.
وی تعداد کل گزارش بازرســی هــای دریافتی را  یکهزار و۴۳۳فقره اعــلام کرد و افزود : 
یکهزارو۴۲۲گزارش به شــعبه ارجاع وتعداد یکهزارو۱۸۴فقره تشــکیل پرونده شــده است. 
 وی ادامه داد همچنین تعدادیکهزارو۱۳۹گزارش بازرســی منجربه صــدور رای  و مختومه 

گردیده است.
مهاجریان مقدم از مردم استان خواست در صورت مشاهده هرگونه تخلف با سامانه ۱۳۵سازمان 
تعزیرات حکومتی و یا سامانه ۱۲۴سازمان صمت تماس بگیرند تا پس از بررسی با متخلفین 

بصورت فوری و قانونی برخوردلازم صورت گیرد.

فاز اول پست برق 2۳۰ کیلوولت سبزآب اندیمشک 
وارد مدار شد

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان 
با بیــان اینکه ترانس فاز اول پســت برق 
23۰ کیلوولت سبزآب برق دار و وارد مدار شد، 
تصریح کرد: ارزش سرمایه گذاری این پروژه 

یکهزار و ۵۰۰ میلیارد ریال بوده است.
محمود دشــت بزرگ اظهار کرد: عملیــات احداث و 
راه انــدازی ترانس اول فاز اول پســت ۲۳۰ به ۱۳۲ و 
۳۳ کیلوولت سبزآب اندیمشک شامل تامین تجهیزات، 

عملیــات نصب و راه انــدازی به ظرفیت ۵۰ مگاوات آمپر با ارزش ســرمایه گذاری یکهزار و 
۵۰۰ میلیارد ریال به پایان رسید و برق دار شد.

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستانبا بیان اینکه تامین برق طرح آبرسانی غدیر یکی 
از اهداف بهره برداری از این پروژه بوده است، تصریح کرد: امکان انتقال توان تولیدی نیروگاه 
دوکوهه به شــبکه پایین دست، بهبود ولتاژ پســت های ۱۳۲ کیلوولت منطقه و تامین برق 
متقاضیان صنعتی و بهبود پایداری و قابلیت اطمینان شبکه ناحیه شمال خوزستان و جلوگیری 
 از خاموشی های گســترده از دیگر اهداف بهره برداری از فاز اول پست ۲۳۰ کیلوولت سبزآب 

بوده است.
مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان گفت: از مهرماه ۱۴۰۰ تاکنون ۹77 مگاولت آمپر در 
بخش انتقال و فوق توزیع به ظرفیت شبکه تحت نظارت این شرکت در استان های خوزستان و 

کهگیلویه و بویراحمد اضافه شده است.
شرکت برق منطقه ای خوزستان مسئولیت تامین و انتقال برق در شبکه انتقال و فوق توزیع در 

دو استان خوزستان و کهگیلویه و بویراحمد را بر عهده دارد.

در بازدید از پروژه های سرمایه گذاری بندر امیرآباد مطرح شد؛
 سرمایه گذاری ۱۹ هزار میلیاردی بخش خصوصی

 در بندرامیرآباد 
حسین یدالهی، مدیرکل امور اقتصادی و مناطق سازمان بنادر و دریانوردی در 
بازدید از پروژه های سرمایه گذاری بندر امیرآباد در جلسه ای با مسئولان این 
بندر به سیاست های کلان سازمان بنادر و دریانوردی در جذب سرمایه گذار 
اشاره کرد و گفت: کوتاه کردن فرآیند سرمایه گذاری در بنادر، احصاء چالش ها 

و تلاش جهت رفع کردن آنها ضرورت دارد.
وی تاکید کرد: برای پیشبرد و تأمین اهداف بنادر در سطوح ملی و منطقه ای در واگذاری اراضی 

به متقاضیان سرمایه گذاری می بایست مطالعه کافی صورت گیرد.
مدیرکل امور اقتصادی و مناطق سازمان بنادر و دریانوردی همچنین با تاکید بر حفظ منافع 
طرفین در قراردادهای ســرمایه گذاری و احصــاء چالش ها و تلاش جهت رفع کردن آن ها 
به منظور کوتاه کردن مسیر و فرآیند سرمایه گذاری در بنادر اعلام کرد: برخی از قراردادهای 
BOT در بندر امیرآباد درحال خاتمه است که در ماه های آینده از طریق مزایده به متقاضیان 

واگذار خواهند شد.
محمدعلی اصل ســعیدی پور، مدیرکل بنــادر و دریانوردی امیرآباد نیز در این جلســه از 
سرمایه گذاری ۱۹ هزار و ۵۳ میلیارد ریالی بخش خصوصی در بندرامیرآباد خبر داد و عنوان کرد: 
از این میزان سرمایه گذاری ۲۸ پروژه به ارزش بیش از ۱۰ هزار میلیارد ریال در حال بهره برداری 

و ۱۳ پروژه با اعتباری بالغ بر ۹ هزار میلیارد ریال در حال ساخت است.
حســین یدالهی، مدیرکل امور اقتصادی و مناطق ســازمان بنادر و دریانوردی با بیان اینکه 
بندرامیرآباد با دارا بودن اراضی وســیع پشتیبانی، امکانات و موقعیت راهبردی خود همچنان 
خاستگاه اصلی بخش خصوصی جهت سرمایه گذاری است، از وجود ۹ درخواست جدید سرمایه 

گذاری کلان در این بندر توسط بخش خصوصی خبر داد.

درخواست مسکن ملی متقاضیانی که سابقه ۵ سال 
سکونت نداشته باشند رد می شود

مدیرکل راه وشهرسازی استان البرز گفت: 
طرح نهضت ملی مسکن فقط برای بومی ها 
و داشتن پنج سال ســابقه سکونت جزو 
شرایط است و کســانی که رد درخواست 
 شده اند شــرایط پنج سال ســکونت را 

نداشته اند.
به گزارش خبرنگار ما ) مهشید سلیمان گرمابکی ( -  
رضا خالقی  در حاشیه بازدید از طرح نهضت ملی مسکن 

استان البرز با اشاره به جدیت این اداره برای به سرانجام رساندن طرح نهضت ملی مسکن گفت: 
افراد بومی واجد شرایط فقط از مزایای این طرح برخوردار می شوند.

مدیرکل راه وشهرسازی استان البرز ادامه داد: پروژه ۴۸۰ واحدی مسکونی طرح نهضت ملی 
مسکن شهرستان فردیس با همکاری ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( برای متقاضیان 

احداث و تکمیل می شود.
وی بیان کرد: پیش از این یک قطعه زمین برای ســاخت مســکن متقاضیان در فردیس 
اختصاص یافته بود که با توجه به مشکل ثبتی زمین دیگر از املاک اداره کل راه وشهرسازی 

استان جایگزین آن شد.
رضا خالقی مدیرکل راه وشهرســازی اســتان البرز گفت: هر بلوک مجتمع مســکونی 
۴۸۰ واحدی فردیس در ۱۲ طبقه ســاخته می شود که الزامات ایمنی در آنها رعایت خواهد 
شــد. وی تاکید کرد: طرح نهضت ملی مسکن فقط برای بومی ها و داشتن پنج سال سابقه 
 ســکونت جزو شرایط است و کســانی که رد درخواست شده اند شرایط پنج سال سکونت را

 نداشته اند.
در ادامه این بازدید سرپرست شهرداری منطقه یک شهرداری فردیس هم گفت: برای رفع 
موانع و تسریع در انجام این پروژه مدیریت شهری فردیس با تمام امکانات پای کار آمده است .
حمیدرضا عسکری اظهار کرد: شهرداری از ابتدای شروع کار در تهیه و صدور نقشه ساخت 
این واحدهای مسکونی و پیش بینی الزامات همراهی و همکاری لازم داشته است تا در کمترین 

زمان ممکن ساخته شود.
 سرپرســت شهرداری منطقه یک شهرداری فردیستاکید کرد: با تمام ظرفیت کارشناسی 
مدیریت شهری فردیس، نظارت لازم بر ساخت این واحدها در ابعاد ایمنی و کیفی انجام خواهد 

شد تا پروژه طبق استاندارد ایمنی پیش برود. 
عســکری گفت: پروژه ۴۸۰ واحدی فردیس در هسته مرکزی شهر قرار گرفته و ساکنان 

آینده این پروژه دسترسی لازم به مراکز تفریحی ، آموزشی ،خدماتی و درمانی خواهند داشت.

اخبار کوتاه 

ستاد برگزاری مراســم افتتاحیه طرح 
آبرســانی غدیر با حضور مدیران روابط 
عمومی صنعت آب و برق خوزســتان و 
ارتباط تصویری مشاور وزیر و مدیرکل 
دفتر روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت 

نیرو برگزار شد.
این ستاد در آستانه افتتاح طرح آبرسانی غدیر که بنا 
است به زودی به بهره برداری برسد تشکیل شده تا 

مقدمات برگزاری این افتتاحیه را انجام دهند.
پروژه آبرسانی غدیر عنوان طرحی است که برای حل مشکل آب شرب بخش 
عمده ای از خوزستان طراحی و اجرا شده که از شمال خوزستان مشکلات آب 
شرب را حل خواهد کرد.سید حجت اله موسوی مدیر روابط عمومی شرکت برق 
منطقه ای خوزستان در این نشست گزارش کاملی از انجام تعهدات برق منطقه ای 
خوزستان در تامین برق طرح آبرسانی غدیر ارائه کرد.وی در این نشست گفت: 
طرح آب برســانی غدیر نمادی از کارگروهی و انسجام شرکت های وابسته به 
وزارت نیرو بوده که باتعامل و همگرایی تمام شرکت های در حوزه های مختلف 

آب و بــرق و به یاری خداوند بزودی تقدیم مردم 
خوزستان خواهد شد .مدیر روابط عمومی شرکت 
برق منطقه ای خوزســتان افزود: برای تامین برق 
طرح آبرســانی غدیر، با نصب و بــرق دار کردن 
یــک ترانس ۵۰ مگاولت آمپری در پســت برق 
۲۳۰ کیلوولت اندیمشک، عملیات احداث دو فیدر 
خروجی ۳۳ کیلوولت تامین برق آبرسانی غدیر در 
مدت زمان یک هفته با یک برنامه ریزی دقیق و 
منسجم به پایان رســید و برق دار شد. قابل ذکر 
است اجرایی کردن این طرح در زمان عادی به بیش از دو ماه زمان نیاز داشت 
که با برنامه ریزی مدیریت و تلاش شبانه روزی کارکنان شرکت برق منطقه ای 
خوزستان در یک اقدام جهادی برق دار و آماده اتصال به شبکه و ایستگاه پمپاژ 
طرح آبرسانی غدیر شد.علی اکبر کاظمی مشاور وزیر و مدیرکل دفتر روابط عمومی 
و اطلاع رسانی وزارت نیرو که در این نشست به صورت برخط )ارتباط تصویری( 
حضور داشت، از تلاش های خالصانه و جهادی برق منطقه ای خوزستان در تامین 

برق طرح آبرسانی غدیر در مدت زمان یک هفته تقدیر کرد.

اصفهان -بهمن راعی: مهر داد جنتیان 
معاون فــروش و خدمات مشــترکان 
شرکت توزیع برق اصفهان از برگزاری 
مانور سراســری وصول مطالبات برق 
همزمان با سراسر کشور به مدت دو روز 
در اصفهــان در ۱۹ و 2۰ مرداد ماه  خبر 
داد و گفت، به طــور قطع ارائه خدمات 
استاندارد و باکیفیت منوط به  پرداخت 
قبوض برق در زمان های تعیین شــده 

می باشــد و هرگونه تاخیر در این موضوع شــرکت برق را با 
محدودیت در خدمات رسانی به مشترکین  مواجه می کند

وی در ادامه افزود، به حمدا... شــرکت توزیع برق اصفهان جز شرکت هایی 
است که کمترین مانده بدهی  در حوزه وصول مطالبات را داشته و در صدد است 
این مانده بدهی را به صفر برساند که البته برای کسب این مهم   از روش های 
مختلفی از جمله ارسال پیامک های یاد آوری ؛ اخطار ؛ برگزاری نشست های 
خبری و اطلاع رسانی به رسانه ها و با حفظ شأن و کرامت  انسانی مشترکین  

از  مذاکره های حضوری نیز بهره گرفته است .
وی تصریح کرد، بر اساس دستور العمل شرکت 
توانیر؛ دریافت  نقدینگی شرکت به وصول فروش و 
وصول مطالبات گره خورده و تمام پتانسیل ها برای   
دریافت لیســت های سخت وصول و مشترکین 
دیماندی  به کار گرفته شد و در راستای آن تلاش 
مجدانه نیروهای برق یار هدف شرکت  توانیر را 

دنبال نمود.
جنتیان ابراز داشت ، این مانور در قالب ۴۰ اکیپ 
بر گزار شــد و تمام تعرفه ها به غیر از کشاورزی جامعه هدف این پیگیری ها 

بوده است .
وی عنوان کرد، مشترکین با نصب  اپلیکیشن »برق من« بر  روی تلفن همراه 
می توانند در هر ســاعت از شبانه روز، ضمن کسب اطلاع از آخرین وضعیت 
اشتراک خود، راهکارهای کاهش مصرف بهینه برق را نیز از طریق این اپلیکیشن 
آموزش دیده و همچنین اقدام به دریافت و پرداخت صورتحساب برق مصرفی 

خود کنند

 ستاد برگزاری مراسم افتتاحیه 
طرح آبرسانی غدیر تشکیل شد

 برگزاری مانور وصول مطالبات 
در شرکت توزیع برق اصفهان

شهرکردمحمود مولوی:  فخرالدین اسدی معاون تربیت بدنی و 
سلامت آموزش و پرورش چهارمحال و بختیاری در نشست خبری 
با اصحاب رسانه اظهار کرد: متاسفانه با شیوع کرونا بسیاری از 
برنامه های ما با چالش روبه رو شــد اما با پیگیری های مکرر و 
جدی که صورت گرفت مدارس مجدد بازگشایی و برنامه ها نیز در 

دستور کار قرار گرفت.
 وی با اشاره به اینکه مسابقات کشور دو میدانی و شظرنجی با میزبانی استان 
چهارمحال و بختیاری برگزار می شــود گفت: این مســابقات از ۲۲ مرداد ماه تا 
۲7 مرداد مختص پسران و از ۳۰ مرداد تا ۴ شهریور مختص دختران به میزبانی 
چهارمحال و بختیاری برگزار می شود. اســدی تصریح کرد: در میان پنج استان 
تهران، البرز، خراســان رضوی و اصفهان نام اســتان چهارمحال و بختیاری به 
استان های پنجم اضافه شد و میزبان مسابقات دو میدانی و شطرنج دانش آموزان 
متوسطه اول سراسر کشور در این استان  هستیم.وی با اشاره به اینکه ۳۲ دوره 
مسابقات دختران و ۳۸ دوره مسابقات پسران در این استان برگزار می شود بیان 
داشــت:  از ۲۲ مرداد ماه تا ۲7 مرداد ماه میزبان مسابقات پسران  و از ۳۰ مرداد 
تا ۴ شــهریور ماه میزبان مســابقات دختران در دو رشته شطرنج و دوو میدانی 
هستیم. اسدی ادامه داد: مسابقات قرار است در دو مکان مجموعه ورزشی شهدا 
دانش آموز به عنوان میزبان مسابقات دوومیدانی و آموزش کده فنی دختران میزبان 
مسابقات شطرنج برگزار شود .وی با اذعان بر اینکه مسابقات دانش آموزی به نام ۹ 
شهید شاخص کشور برگزار می شود گفت: این مسابقات امسال با نام و یاد خاطره 
سپهبد شهید حاج قاسم سلیمانی و شهید علیرضا شمسی پور شهید شاخص کشور 
و با شعار دانش آموز ورزشکار، دوستدار و حافظ محیط زیست در استان چهارمحال 
و بختیاری برگزار می شود. اسدی عنوان کرد: افتتاحیه مسابقات از روز ۲۳ مرداد ماه 
با حضور ۸۰۰ نفر دانش آموز پسر ساعت ۲۱ در سالن ورزشی شهدا گمنام مجموعه 

ورزشی شهدا دانش آموز برگزار می شود.وی همچنین افتتاحیه این مسابقات را با 
حضور ستاری فرد معاون وزیر، رئیس فدارسیون ورزشی ،مسئولین استان عنوان 
کرد.اسدی یادآور شد: این مسابقات از روز ۲۳ مرداد ماه  در ساعت های  ۸ صبح 
دوومیدانی و ساعت ۹ صبح شطرنج شروع می شود.  وی افزود: مسابقات دو میدانی 
در پیســت دو میدانی شهید نصیری از مجموعه ورزشی شهدا دانش آموز انجام 
خواهد گرفت و مسابقات شطرنج در مکان آموزشکده فنی دختران و سالن ورزشی 
آموزشکده فنی دختران انجام می گیرد اسدی با اذعان بر اینکه مسئله بهداشت و 
ســلامت را به طور ویژه در دستور کار قرار داده ایم اذعان داشت: : حضور دانش 
آموزان با دو دوز تزریق واکسن کرونا و یک دو ز واکسن و تست پی سی آر بلامانع 
است .وی با بیان اینکه آموزش و پرورش طبق سند تحول بنیادی و بیانیه گام دوم 
انقلاب برنامه ها را باید به صورت 6 ساعته برگزار کند گفت: برنامه های خاص و 
فرهنگی را در کنار این مسابقات برای دانش آموزان طراحی کردیم  اسدی بحث 
زیبا سازی فضا، ایجاد موکب اربعین ، تجلیل از خانواده شهدا، برپایی غرفه صنایع 
دستی استان، بازدید از اماکن ورزشی، تفریحی را از دیگر برنامه هایی دانست که در 
این مدت  مسابقات قرار است انجام شود. وی افزود: در خود محل اسکان دانش 
آموزان نیز برنامه های جانبی خارج از بحث مسابقات برای دانش آموزان طرح ریزی 
شده است.اسدی عنوان کرد: در کنار برنامه افتتاحیه برنامه شب دوم بحث احلی 
من العسل برای کلیه دانش آموزان را داریم که قرار است دانش آموزان پسر ما در 
این برنامه به صورت خاص شرکت کنند و یک کار ویژه و خاص انجام شده که 
هر استان شهید شاخص استان را در غالب یک شاسی در اندازه ۵۰ در 7۰ با خود 
همراه کند و به صورت ویژه برای شهید هر استان برنامه ای اجرا شود.وی اختتامیه 
مســابقات مختص  پسران را  ۲6 مرداد ماه و مختص دختران را  ۳ شهریور ماه 
اعلام کرد.اسدی در پایان گفت: تندیس خاص برای مسابقات طرح ریزی کرده ایم 

که همان روز شنبه از تندیس و کاپ مسابقات رونمایی می کنیم.

مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان همدان از پوشش امدادی 
هیئت های عزاداری سرور و سالار شهیدان عالم)ع( در تاسوعا و 

عاشورای حسینی خبر داد.
مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان همدان با بیان اینکه اعضای داوطلب 
جمعیت هلال احمر عزاداری برای سالار شهیدان را با توفیق خدمت به خلق الّل 

گره زده اند، از مصادیق مختلف این خدمت سخن گفت.
وی در این خصوص به ســامانه حرکت های امدادی و بشردوستانه سازمان 
جوانان تحت عنوان »سحاب« اشاره کرد و افزود: در روزهای تاسوعا و عاشورا، 
۵۴ نفر از اعضای واحد جوانان جمعیت هلال احمر استان همدان در قالب ۲7 تیم 

دونفره، به عزاداران خدمات امدادی ارائه کردند.
وی به حرکت این تیم های مجهز به کیف کمک های اولیه با دوچرخه یا پیاده 
در کنار دسته جات عزاداری اشاره کرد و افزود: با توجه به گرمای هوا در مواردی با 
گرمازدگی عزاداران مواجه بودیم که با حضور امدادگران تیم سحاب، امدادرسانی 

لازم صورت پذیرفت.
علی سنجربگی همچنین به حضور تیم های سحاب در بقاع متبرکه و محل های 
مختلف برگزاری آئین های عزاداری از جمله محل های تجمع عزاداران برای 

شرکت در مراسم تعزیه خوانی، زنجیر زنی و نماز ظهر عاشورا اشاره کرد.
وی افــزود: در مواردی نیز پس از درخواســت تیم های ســحاب با توجه به 
نیازسنجی صورت گرفته، اعضای تیم  واکنش سریع هلال احمر استان همدان 
به مکان های اعلامی اعزام شدند تا در سریع ترین زمان ممکن، روند امدادرسانی 

به عزاداران ادامه یابد.
مدیرعامل هلال احمر همدان برپایی ایســتگاه های سلامت با هدف کنترل 
فشارخون و توزیع ماســک یا بطری های آب معدنی بین عزاداران را از دیگر 

خدمات ارائه شده از سوی هلال احمری ها در دو روز گذشته عنوان کرد.

برگزاری مسابقه عکس »من علی اکبری ام«
وی در ادامه از برگزاری مسابقه عکس با عنوان »من علی اکبریی ام« سخن 
گفت و افزود: اعضای واحدهای جوانان می توانستند از حضور خود در دسته جات 
عزاداری و یا خدمات ارائه شده از سوی دوستان هلال احمری خود عکس گرفته 

و در این مسابقه شرکت کنند.
مشارکت داوطلبان، جوانان و امدادگران هلال احمر در تهیه اقلام موردنیاز، پخت 
و توزیع غذای نذری بین عزاداران حسینی نیز از دیگر مواردی بود که مورد اشاره 

مدیرعامل هلال احمر همدان قرار گرفت.
وی به عنوان نمونه از مشــارکت اعضای داوطلب خانه هلال شهر جورقان 
در  پخت هزار پرس غذا، مشــارکت اعضای داوطلب هلال احمر شهرستان 
کبودرآهنــگ در تهیه و توزیع ۲۰۰ پُرس غذا و مشــارکت اعضای داوطلب 
هلال احمر شهرستان فامنین در تهیه و توزیع ۲۰۰ پرس غذای نذری با هدف 

پذیرایی از عزاداران حسینی نام برد.
مدیرعامل هلال احمر همدان در ادامه با اشاره به ذبح قربانی و توزیع گوشت 
نذری بین مددجویان از سوی اعضای داوطلب خانه هلال  کوی کوثر، اظهار کرد: 
همه این خدمات در حالی ارائه می شد که خانواده بزرگ هلال احمر استان همدان 
دوشادوش ســایر مردم ولایتمدار این استان، در مراسم های مختلف عزاداری 

شرکت کردند.
 دسته عزاداری هیئت جوانان حضرت  علی اکبر)ع( 

پذیرای جوانان همدانی
سنجربگی با بیان اینکه روز سوم شهادت حضرت ابی عبدالل)ع(، دسته عزاداری 
هیئت جوانان حضرت علی اکبر)ع( از محل ساختمان ستادی این جمعیت به 
نشانی خیابان جهان نما تا آرامگاه بوعلی سینا به راه خواهد افتاد، از جوانان علاقه مند 

استان برای پیوستن به این دسته عزاداری دعوت به عمل آورد.

 مسابقات دانش اموزی دو میدانی وشطرنج 
درچهارمحال وبختیاری برگزار می شود

 پوشش امدادی دسته جات عزاداری 
در تاسوعا و عاشورای حسینی

نماینده ولی فقیه در استان البرز گفت: عصبانیت 
دشمنان از سرداران مقاومت نه تنها از جایگاه آنان 
کم نمی کند بلکه درستی کار و عمل آنان را نشان 

می دهد.
به گزارش خبرنگار ما )علی حســن آبی ( - ، آیت الل سید 
محمد مهدی حسینی همدانی در خطبه های نماز جمعه کرج 
افزود: امروز دشمنان از کوچکترین غفلت استفاده می کنند و به 
چهره های شناخته شده تهمت می زنند تا آنان را به حاشیه برانند 

تا باورها نسبت به آن شخص از بین برود.
وی با اشــاره به اینکــه ایام محرم فرصت مناســبی برای 
الگوبرداری از اصول مکتب حسینی )ع( است، ادامه داد: یکی 
از درس های این مکتب عنصر مقاومت است که در روایات ائمه 

اطهار )ع( نیز مفصل درباره آن بحث شده است.
امام جمعه کرج بیان داشت: بهترین نماد مقاومت در اسلام 
عاشــورا است چرا که فرهنگ عاشورا برای امروز ما حرفهای 

زیادی به ویژه در موضوع مقاومت دارد .
وی یادآور شد: هر حرکت آزادی خواهی که تا امروز داشتیم 
به اندازه خود از قیام حســین بن علی )ع( الگو گرفته است و 

خط مقاومتی که در جهان مطرح شده برگرفته از عاشورا است .
امام جمعه کرج با اشــاره به سالروز بازگشت اسرای ایرانی در 
جنگ تحمیلی رژیم بعث عراق به کشور تاکید کرد: عنصر اصلی 

موفقیت در مناسبت های مختلف مقاومت است و آنچه که رنج 
این عزیزان و خانواده های آنان را قابل تحمل کرد مقاومت در 
برابر ظلم بود. وی اضافه کرد: شهدای مدافع حرم هم به زیبایی 

نشان دادند که در کشور دیگری برای حفظ ناموس در دفاع از 
مکتب حسینی )ع( مقاومت دارند .

آیت الل حسینی همدانی بیان داشت: اما عده ای پست فطرت 
در همان زمان برای مدافعان حرم چه تهمت هایی زدند و امروز 
دشمنان سرخورده از آزادی و حریت آنان هستند و هرازگاهی 
یاوه ای را آشــکار می کنند . وی افزود: عصبانیت دشمنان از 
سرداران مقاومت نه تنها از جایگاه آنان کم نمی کند بلکه درستی 
کار و عمل آنان را نشان می دهد. ملت ایران اسلامی با تاسی به 
فرهنگ مقاومت ذره ای از خواسته ها و آرمان های خود عقب 
نشــینی ندارد. آیت الل حسینی همدانی بیان داشت: مقاومت 
ما در مســیر علمی و پرتاب ماهواره خیام از قزاقستان با وجود 
تحریم های مختلف از جمله تحریم مراکز علمی با بهره گیری 
از شــعار ما می توانیم به تاســی از ارزش های دینی حاکی از 

استقلال کشور است.
وی افزود: برخلاف تبلیغات غربی ها این ماهواره کارش نظامی 
نیســت و برای پایش بحران هایی که در سال آینده در حوزه 
اقلیمی اســت پرتاب شده اســت، اگرچه برخی روزنامه های 
آمریکایی گفته اند روســیه این ماهواره را برای مقاصد جنگ 

اوکراین استفاده می کند.وی تاکید کرد: دشمنان با اخبار منفی 
به دنبال تخریب ایران اســلامی هستند و این ماهواره از شهر 
ماهدشت کرج پرتاب شــده و ایران با این اقدام نشان داد که 
برای حضور در صحنه فضا نیز از تکنولوژی روز برخوردار است .

امام جمعه کرج افزود: این دستاورد برای غرب ها و استعمارگران 
خوشایند نیست و جنگ روانی راه انداخته اند تا مانع شوند.

وی بیان داشت: دشمنان به خوبی فهمیده اند که ایران اسلامی 
وارد همکاری علمی با قدرت های دیگر جهان شده و همکاری 
ایران و روسیه در مسائل علمی برای آنان گران است چراکه با 
این کار انحصار غرب شکسته و نظام تک قطبی در حال افول 
شد.نماینده ولی فقیه در استان البرز در ادامه تذکراتی در خصوص 
ورزش استان داشت و افزود: ظرفیت هایی بالایی داریم و نباید 
این ظرفیت ها را از بین برد .وی گفت: در جلسات خصوصی 
و تلفنی تذکرات را دادم تــا اقدام عاجل صورت گیرد چرا که 
ورزشکاران ملی و بین المللی زیادی داریم که با تسامح و رانت 
بازی از دست می دهیم .آیت الل حسینی همدانی افزود: برای 
ورزش های محلی و همگانی فضای لازم فراهم شود طوری 

که خیلی کارها می شود انجام داد.

امام جمعه کرج:

همکاری ایران و روسیه در مسائل علمی برای دشمنان گران تمام شده است

برخی بخشنامه های صادراتی بانک مرکزی باید به روز شود
رئیس اتاق بازرگانی البرز گفت: متاسفانه بانک مرکزی و حتی 
برخی از وزارتخانه های کشور در حال حاضر جزیره ای عمل 
کرده و برخی بخشنامه هایی را اجرایی می کنند که متعلق به 

2۰ سال قبل است و باید بروز رسانی شود.
به گزارش خبرنگار ما )امید سلیمان گرمابکی ( -  پرهام رضایی در نشست 
هم اندیشی فعالان بخش خصوصی استان البرز با معاون دیپلماسی اقتصادی 
وزارت امور خارجه در محل اتاق البرز بیان کرد: البرز ظرفیت های خوبی در حوزه 
کشاورزی به ویژه مباحث صادراتی دارد، با وجود چنین ظرفیتی تاکنون از این 
پتانسیل به درستی استفاده نشده است، به عنوان نمونه در حوزه صنایع غذایی 

واحدهای تولیدی زیادی داریم.
وی ادامه داد: البرز استانی صنعتی است و به منظور تسریع در روند پیگیری و 
رسیدگی به مباحث و مشکلات بخش های تولیدی و صنعتی استان در حال 
حاضر جلسات شورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی دو بار در ماه برگزار 
می شود در حالی که برگزاری این جلسات در دیگر استان ها به صورت یک 
نشست ماهانه است و این مهم نشان از اهمیت پیگیری مسائل اقتصادی در 

البرز و نگاه استاندار به این مسئله دارد.
رئیس اتاق بازرگانی البرز با طرح مشکلات صادراتی فعالان اقتصادی از تعیین 
بازارهای هدف بدین منظور سخن گفت و افزود: دیگر مسائل مهم پیش روی 
صادرکنندگان کشورمان در ارتباط با انتقال پول و حمل و نقل کالا و محموله ها 

به کشورهای هدف است.
وی با اشــاره به تاکیدات مکرر مقام معظم رهبری بر گســترش مراودات 
اقتصادی با کشــورهای همســایه ایران عنوان کرد: از ابتدای فعالیت دولت 
سیزدهم نیز تاکنون تعاملات خوبی با کشورهای همسایه برقرار شده است، 

اما هنوز نتوانسته ایم از ظرفیت ۵۰۰ میلیون نفری ساکن در این کشورها برای 
توسعه صادرات استفاده کنیم و بهبود آن نیاز به بررسی بیشتر و به کارگیری 

اقدامات کاربردی تر دارد.
رضایــی با ذکر این نکته که در حال حاضر بخش مهمی از بازارهای هدف 
صادراتی ایران را عراق، افغانستان و کشورهای حوزه خلیج فارس تشکیل می 
دهد، گفت: اگر مسئله حمل و نقل کالاهای صادراتی به خارج از کشور تسهیل 
شود، بهتر می توانیم بر روی صادرات با روسیه و کشورهای مستقل مشترک 

المنافع متمرکز شویم.
وی در ادامه از محصولات تولیدی البرز مانند ماکارونی، سس و رب گوجه 
فرنگی به عنوان تولیدات خوب صادراتی نام برد که به صورت روزانه در حجم 
قابل توجهی به خارج از کشور صادر می شود، افزود: در زمینه صنایع آرایشی-
بهداشتی نیز حدود 7۰ درصد کارخانه های تولیدی کشور در البرز فعال است.

رئیس اتاق بازرگانی البرز افزود: از لحاظ قیمتی برخی محصولات صادراتی 
ایرانی با نمونه های مشــابه خارجی قابل رقابت اســت، اکنون در صادرات 
محصولاتی مانند شامپو با توجه به قیمت مناسب و کیفیت مطلوب حتی با 

کشور چین هم می توانیم مراودات خوبی برقرار کنیم.

وی با بیان اینکه سال گذشته بیش از ۲۰ هزار کانتینر انواع سبزی و صیفی 
تولید البرز به خارج کشور صادر شد، عنوان کرد: نکته مهم در این مورد حذف 
واسطه ها در چرخه تولید تا صادرات این محصولات است؛ چون تولید کنندگان 
تمام فرآیند کار از کاشت، برداشت، بارگیری، حمل کالا تا سردخانه و در نهایت 

صادرات به کشورهای هدف را خود عهده دار هستند.
رضایی با اشاره به مشکلات مهم پیش روی صادرکنندگان حوزه کشاورزی 
استان البرز در خصوص تامین سوخت کانتیرهای یخچالدار و تاثیر تاخیر در 
بازگرداندن ارزهای حاصل از صادرات بر تعلیق کارت های بازرگانی آنها گفت: 
در سفری به کشور امارات و با حضور رئیس سازمان توسعه تجارت بازدیدی از 
بازار العویر دوبی و محل تحویل محموله های صادراتی کشاورزی ایران از جمله 
سبزی و سیفی داشتیم که بدون واسطه وارد کشور هدف شده است، اما بانک 
مرکــزی از صادرکنندگان مربوطه می خواهد که ۳۰ درصد ارز حاصل از این 

صادرات را بازگردانند.
وی در بخش دیگری با توضیح اینکه یکی از ظرفیت های خوب البرز منطقه 
ویژه اقتصادی و فرودگاه بین المللی پیام اســت، گفت: بحث تامین سوخت 
فرودگاهی برای این ظرفیت مهم اقتصادی را خواستاریم، باید بر روی بحث 

امنیت اقتصادی برای سرمایه گذاران در این منطقه نیز بیشتر کار شود.
رئیس اتاق بازرگانی البرز در ادامه گفت: متاسفانه بانک مرکزی و حتی برخی از 
وزارتخانه های کشور در حال حاضر جزیره ای عمل کرده و شاهد اجرای برخی 
بخش نامه ها هستیم که متعلق به ۲۰ سال قبل است، در حالی که اکنون با 
توجه به فشار تحریم های اقتصادی بر تولیدکنندگان و صادرکنندگان باید این 
بخشنامه ها بروز شود تا چالش های کمتری پیش روی فعالان اقتصادی باشد.
وی ادامه داد: برای تحقق انتظاراتی مانند رقم صادرات سالانه ۱۰۰ میلیارد 

دلاری از کشور نیاز است که عمده مشکلات صادرکنندگان که مرتبط به حوزه 
حمل و نقل و یا انتقال ارز است به خوبی حل و فصل شود.

رضایی فرصت خوب ایجاد شده برای صادرات به روسیه را یک پتانسیل قابل 
توجه برای صادرات محصولات ایرانی برشمرد و گفت: البرز به تنهایی می تواند 
سهم بسیار بالایی در تامین کالاهای مصرفی در کشور روسیه ایفا کند، اما باید 
مسائلی مانند گشایش اعتبار اسنادی یا ال سی در این رابطه حل شود، چون 
هر دو کشور اکنون در تحریم هستند و باید یک خط اعتباری میان بانک های 
ایران و روســیه انجام شود.وی با بیان اینکه امروز مدیران عامل بانک های 
کشور باید به صادرکنندگان ایرانی خدمات و سرویس مناسب ارائه دهند، افزود: 
بانک ها باید از بنگاهداری به بانکداری بازگردند و تعامل مناسب با واحدهای 
صنعتی برقرار کنند، بخشــی از این مشکلات به عدم اطلاع رسانی صحیح 

بخشنامه های خوب و جدید صادراتی باز می گردد.
رئیس اتاق بازرگانی البرز در بخش دیگری در زمینه مشکلات بانکی گفت: 
مقرر شده بود که شــعبه ای از بانک پاسارگاد در شهر بمبئی ایجاد شود اما 
این مهم هنوز محقق نشــده است، در حالی که کشور هند بازار هدف خوبی 
برای صادرات محصولات ایرانی است و باید نقل و انتقال پول میان دو کشور 
حل شــود؛ چون به عنوان نمونه مواد اولیه کارخانه های دارویی البرز از هند 
وارد می شود. رضایی ادامه داد: ایجاد دفاتر مراکز تجاری در دیگر کشورها و 
رایزن های اقتصادی برای بهبود روابط تجاری ایران اقدام مهمی بوده است 
اما سفرای کشور هم باید در صحنه حضور داشته باشند و با روسای اتاق های 
بازرگانی استانی و اتاق های مشترک بازرگانی ماهانه نشست هایی برگزار کنند، 
باید تشکیل وبینارها و جلسات آنلاین بیشتری با حضور تجار دیگر کشورها 

برنامه ریزی شود.

افزایش قراردادهای پنهانی در بازار مسکن
 رئیس اتحادیه املاک گرگان گفت: با توجه به تعیین سقف 
اجاره بها و افزایش قیمت مســکن، قراردادهای پنهانی بین 

صاحبان املاک و موجرها افزایش یافته است.
محمدرضا صنعتی در گفتگو با بازار اظهارکرد: با توجه به تعیین سقف برای 
اجاره بها و افزایش قیمت مسکن، قراردادهای پنهانی بین صاحبان املاک و 

موجرها افزایش یافته است.
رئیس اتحادیه املاک گرگان افزود: گرانی های به وجود آمده در کشور باعث 
افزایش قیمت مسکن در سطح کشور و گلستان شده و تا قیمت مسکن پایین 

نیاید، قیمت اجاره بها هم کاهش نخواهد یافت.
وی ادامه داد: مردم مجبور هستند برای اینکه سقفی بالای سرشان باشد به 

گرانی ها در حوزه مسکن تن بدهند.
صنعتی با اشاره به مصوبه هیئت وزیران در خصوص افزایش اجاره بها، بیان 
کرد: براساس این مصوبه مالک حق ندارد از سقف تعیین شده که در گرگان 

۲۰ درصد است، اجاره بهای بیشتری دریافت کند.
رئیس اتحادیه املاک گرگان گفت: براساس قانون اگر سقف اجاره بها در دفتر 
املاکی رعایت نشود، آن واحد جریمه مالی شده که برای بار اول چهار میلیون 

تومان، بار دوم ۱۵ میلیون تومان و بار سوم ۲۰ میلیون تومان است.
وی اضافه کرد: همچنین مسأله تعلیق آن دفتر املاک هم مطرح می شود و 

حتی ممکن است که پروانه کسب آنها هم باطل شود.
صنعتــی بیان کرد: همه قراردادهایی که در دفاتر املاک منعقد می شــود 
به دلیل شناســایی واحدهای خالی و دریافت مال اجاره و درصد دارایی باید 
دارای کد رهگیری باشــد و بر اســاس ماده ۱۰ قانون مدنی، قراردادی که 
 بین متعاملان نوشته می شود باید از نظر شرعی و قانونی ایرادی بر آن وارد 

نباشد.


